
Z A P I S N I K  

sa 24. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane dana 14. srpnja 2015. 
godine, s početkom u 09.10 sati u uredu općinskog načelnika. 

NAZOČNI vijećnici, dr. Tonći Šarić, Tonči Grgurević, Ivan Ivelja, Margaret Hropić i dr. Ivan 
Čučević. 

NISU NAZOČNI: Anita Jančić Lešić, Annette Mufić Trojković, Stjepan Jurica i Ljubo Jurica.  

OSTALI NAZOČNI: Leo Katić, načelnik, Ivana Marčeta Frlan, pročelnica 

Sjednica se snima diktafonom. 

Potpredsjednik, dr. Tonći Šarić, je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na 
sjednici nazočno šest vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odlučivati. pa je predložio 
sljedeći 

DNEVI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice OVL,  
2. Odluka o izradi Urbanističkog plana ureñenja turističke zone T1 Jurjeva luka sa lukom 

nautičkog turizma Kremena, 
3. Vijećnička pitanja. 

Ovakav predloženi dnevni red  jednoglasno je prihvaćen. 

RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 23. SJEDNICE OVL  

TONĆI ŠARIĆ: Zapisnik smo dobili, dr. Čučević je dao primjedbu sa kojoj smo se složili, da 
bi trebalo nabaviti novi diktafon. Ima li netko primjedbu na usvajanje zapisnika sa 23. 
sjednice OVL-a?  

LEO KATIĆ: Ja bi predložio Vijeću, kako je sinoć umro Ivo Dražinić, koji je bio jedan od 
dva počasna grañanina otoka Lastova, pa bih predložio da ono što najmanje možemo je, 
minutom šutnje dati počast za ono što je sve radio, a i zbog nagrade koju je dobio ispred 
općine Lastovo.  

Minuta šutnje. 

TONĆI ŠARIĆ: Evo, ponovo nastavljamo s prvom točkom dnevnog reda o usvajanju 
zapisnika sa 23. sjednice OVL, ima li netko primjedbe?  

LEO KATIĆ: Sreća da je sjednica bila s malo točaka, ja sam stvarno izvukao ono kad je u 
pitanju glasovanje kada se radilo o poslovanju poduzeća...dogodilo se što se dogodilo...cijelo 
vrijeme imamo tamo potvrdu vrtnje kazete, nemam tu što reći...dogodilo se. Mislim, što se 
tiče broja glasovanja u zapisniku, da su uredu, izvukli smo zabilješke, tako da sigurno nije 
bilo nekih nepravilnosti.  
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TONĆI ŠARIĆ: Nema više nitko? Tko je za usvajanje zapisnika? 

Nakon obavljenog glasovanja, potpredsjednik je utvrdio da je zapisnik sa 23. sjednice OVL 
jednoglasno prihvaćen.  

TOČKA 2. ODLUKA O IZRADI URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
TURISTIČKE ZONE T1 JURJEVA LUKA SA LNT KREMENA  

IVANA MARČETA FRLAN: Znači na 22. sjednici Općinskog vijeća, donijeli smo Odluku 
da ćemo pristupiti izradi urbanističkog plana koji je sada naveden. Tada nismo na tom Vijeću 
imali točne smjernice, odnosno, način financiranja i da li je zaista to sto posto potrebno od 
strane Općine Lastovo, pa smo donijeli samo Odluku, a sada je ovdje radna verzija prave 
Odluke kakva treba biti objavljena u službenom glasniku i od koje treba početi sama izrada 
plana. Na temelju ove Odluke ukoliko bude usvojena od strane Općinskog vijeća i da je 
proces bagatelne nabave i odabir izvoñača plana. Odluku ste, pretpostavljam pročitali, razlozi 
za donošenje pravne osnove obuhvat i ocjena stanja, obuhvat  prostornog plana je zapravo 
navedeno u Prostornom planu ureñenja općine Lastovo u Ciljanim izmjenama i dopunama, 
koje zapravo traže obveznu izradu urbanističkog plana ureñenja.  

TONČI GRGUREVIĆ : Znači iza ovoga i ciljane izmjene treba donijeti? 

IVANA MARČETA: Ne. 

IVAN ČUČEVIĆ :Znači to je obaveza? 

IVANA MARČETA FRLAN: Obaveza Općine, da. Znači, cijelo ovo vrijeme se zapravo 
mislilo da će to biti jednoga dana obveza investitora. Ministarstvo i Županija su odgovorile da 
to treba napraviti Općina Lastovo, i na kraju krajeva to ispada u neku ruku dobro, jer ćemo mi 
ograničiti jednoga dana budućeg investitora da ne može napraviti ono što želi nego ono što 
ovo Vijeće dozvoli.  

LEO KATIĆ: Vodili smo rasprave, a to je, da to bude obveza potencijalnih nekih investitora. 
Očitovanjem Ministarstva graditeljstva i županijskog zavoda za prostorno ureñenje je stiglo 
nakon tog, znači mi jednostavno smo ti koji to moramo u proceduru učiniti, da bi kao zadnji 
korak, Vlada mogla raspisati meñunarodni natječaj. Nažalost, moramo ići u još jedan trošak, 
„nažalost“ mislim u smislu sadašnjeg stanja, ali u slučaju aktiviranja nekretnine onda Općina 
Lastovo ima mehanizme kako će taj bit troška vratiti u smislu ulaganja. Mi smo to predložili 
kao točke jer nam se žuri, znači, žuri se Vladi, žuri se nama da uñemo u taj postupak. Mislim 
da tu sve piše što moramo učiniti. Znači nije nam uspjela ta naša prvobitna ideja, znači sve što 
smo se bili usuglasili nije nam prošlo u smislu zakonskih osnova. Tako je vrijem da se donese 
ova Odluka, da se uñe u taj postupak i da iskoristimo vrijeme ljeta ugovaranja, izrade nacrta, 
mi ćemo pokušati skratiti rokove jer nam je to interes, ali u svakom slučaju u svim fazama je 
dokument koji se ne može raditi bez sjednice Vijeća, tako da mi ćemo biti ti koji će se 
očitovati u svim fazama.  

TONČI GRGUREVIĆ: Jasno mi je gospodine načelniče, po meni osobno je 9 mjeseci predug 
rok. Rokovi bi trebali biti što kraći.  
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IVANA MARČETA: Ovo su zakonski rokovi koji moraju biti unutar Odluke, ali sjetite se 
kampa Zaglav, koji je donesen u toliko kratkom roku, da nije prošlo tri mjeseca..  

TONČI GRGUREVIĆ: To je bio interes samog investitora. 

LEO KATIĆ: Tako je..ovo je interes Općine 

IVANA MARČETA FRLAN: I Države na kraju krajeva 

TONČI GRGUREVIĆ: Tko će poplaćati sve te obveze naspram izvoñača radova i svega toga 
što treba napraviti.  

IVANA MARČETA FRLAN: Piše vam u čl 13. da će se plan financirati iz Proračuna Općine 
Lastovo, te iz proračuna Dubrovačko – neretvanske županije. Pretpostavljamo da je cijena 
plana, za to se ide u bagatelnu nabavu, oko 150.000,00 kn (sto pedeset tisuća kuna). Tako da 
se na kraju krajeva, ne radi o nekim milijunskim iznosima koji se neće moći, na ovaj ili onaj 
način namiriti. 

TONĆI ŠARIĆ: Čuli smo načelnika, pročelnicu.. gospodin Grgurević je postavio pitanje, ima 
li još pitanja? 

TONČI GRGUREVIĆ: Po meni to treba napraviti, zbog razloga da se ne bi radilo što god da 
padne na pamet, odnosno što tko zamišlja ponaosobno da bi to tako trebalo izgledati. Ne 
znam je li dovoljna dozvola Općinskog vijeća ili sad karikiram, možda javna rasprava.. 

IVANA MARČETA FRLAN: Javna rasprava ide svakako 

TONĆI ŠARIĆ: Stavljamo na glasanje Odluku o izradi, tko je za? 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća 

O d l u k a   

 o izradi Urbanističkog plana ureñenja zone T1 Jurjeva luka i luke nautičkog turizma LN 
Kremena. 

TOČKA 3. VIJEĆNIČKA PITANJA 

TONĆI ŠARIĆ: Ima li pitanja? Ako nema pitanja u 9.20 sati zaključujem 24. sjednicu 
Općinskog vijeća Općine Lastovo. Hvala lijepa 

Dovršeno u 9:20 sati.  

 

Prema tonskom zapisu                                                                         POTPREDSJEDNIK 

zapisnik napisala 

Gordana Šutić                                                                                               Tonći Šarić 


